
Bevindingen opleiding medisch schoonheidsspecialist

De huid is een prachtig en complex orgaan en  vertelt ons hoe onze gezondheid van binnen
is. Als medisch schoonheidsspecialist herken ik de signalen die de huid ons geeft en begrijp
de taal van de huid en haar aandoeningen.
De diepgang in deze opleiding op de materie van dermatologie heeft mij geleerd welke
invloeden alle aspecten om ons heen op de huid kunnen hebben. Voeding, medicatie,
oxidatieve stress en aanleg/hormonen.

Door deze wetenschap herken ik vele aandoeningen en kan adequater reageren en
adviseren dan voor deze opleiding. De kennis van cosmeceutische ingrediënten heeft mij als
huidspecialist zelfverzekerder gemaakt. Ik sta met beide benen op de grond. De docenten
heb ik als erg fijne leermeesters ervaren en willen je echt naar een hoger niveau tillen.

Na deze opleiding adem ik professie op huidgebied. Ik positioneer mij als medisch specialist.
Mijn adviezen, behandelingen en ondervindingen in mijn salon zijn enkel en alleen op feiten
gebaseerd. Geen aannames of gegis naar het juiste.

Mijn keuze voor apparatuur in mijn salon wordt vergemakkelijkt doordat ik weet waar alle
eisen aan moeten voldoen. Ik ben nu een medisch huidspecialist, ik ken mijn kunde.
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